

<p><b>Автор(ы) и название статьи/ Author(s) and title of the article</b></p>	<p><b>Аннотация</b></p>	<p><b>Abstract</b></p>	<p><b>Ключевые слова</b></p>	<p><b>Key words</b></p>
<p><b>О.Б. Балакай, канд. экон. наук, доцент, Донбасская юридическая академия» (г. Донецк)</b> (e-mail: <a href="mailto:k.balackai@yandex.ua">k.balackai@yandex.ua</a>) <b>А.П. Ченцов, студент 2 курса магистратуры, Донбасская юридическая академия (г. Донецк)</b></p> <p>СПЕЦИФИКА ФИНАНСОВЫХ ПРАВООТНОШЕНИЙ С УЧАСТИЕМ СОЦИАЛЬНЫХ ВНЕБЮДЖЕТНЫХ ФОНДОВ ГОСУДАРСТВА</p> <p><b>Balackai, O.B., Chentsov. A.P.</b> SPECIFICITY OF FINANCIAL LEGAL RELATIONS WITH PARTICIPATION OF PUBLIC EXTRA- BUDGETARY FUNDS OF THE STATE</p>	<p>В статье рассмотрены основные отличия бюджетных и внебюджетных фондов государства, причины отнесения правоотношений с участием социальных внебюджетных фондов к финансово-правовым, специфические черты финансово-правовых отношений с участием социальных внебюджетных фондов, а также приведена классификация указанных финансовых правоотношений.</p>	<p>The article discusses the main differences between state and extra-budgetary funds of the state, the reasons for the legal relations with the participation of social extra-budgetary funds to be referred to financial and legal ones, the specific features of financial and legal relations with the participation of public extra-budgetary funds, and the classification of the said financial legal relations has been presented.</p>	<p>социальные внебюджетные фонды, финансовые правоотношения, субъекты финансовых правоотношений, объекты финансовых правоотношений, виды финансовых правоотношений.</p>	<p>public extra-budgetary funds, financial legal relations, subjects of financial legal relations, objects of financial legal relations, types of financial legal relations.</p>
<p><b>А.В. Броварь, докт. истор. наук, доцент, Донбасская юридическая академия (г. Донецк)</b> (e-mail: <a href="mailto:mpigpd@yandex.ru">mpigpd@yandex.ru</a>) <b>С.В. Лупинос, студент 1 курса магистратуры, Донбасская юридическая академия (г. Донецк)</b></p> <p>ПРИВИЛЕГИИ И ИММУНИТЕТЫ ДИПЛОМАТИЧЕСКИХ ПРЕДСТАВИТЕЛЬСТВ</p>	<p>Статья посвящена рассмотрению привилегий и иммунитетов дипломатических представительств, которые предоставляются не для выгоды отдельных лиц, а для эффективного осуществления функций дипломатических представительств, как органов, представляющих государства.</p>	<p>The article is devoted to the consideration of privileges and immunities of diplomatic missions, which are provided not for the benefit of individuals, but for the effective implementation of the functions of diplomatic missions, as bodies representing states.</p>	<p>дипломатическое представительство, иммунитет, привилегия.</p>	<p>diplomatic representation, immunity, privilege.</p>

<p><b>Brovar A.V., Lupinos S.V.</b> PRIVILEGES AND IMMUNITIES OF DIPLOMATIC REPRESENTATIONS</p>				
<p><b>В.А. Васильев, студент, Донецкий национальный университет (г. Донецк)</b> (e-mail: <a href="mailto:vasiliev2017ur@mail.ru">vasiliev2017ur@mail.ru</a>)</p> <p>УГОЛОВНО-ПРАВОВАЯ ЗАЩИТА КОНФИДЕНЦИАЛЬНОЙ ИНФОРМАЦИИ ОТ ПРОТИВОПРАВНЫХ ДЕЯНИЙ В СФЕРЕ ЭКОНОМИЧЕСКОЙ ДЕЯТЕЛЬНОСТИ</p> <p><b>Vasiliev, V.A.</b> THE CRIMINAL-LEGAL PROTECTION OF CONFIDENTIAL INFORMATION FROM ILLEGAL ACTS IN THE FIELD OF ECONOMIC ACTIVITY</p>	<p>В статье рассмотрены вопросы, связанные с уголовно-правовой защитой конфиденциальной информации от противоправных деяний в сфере экономической деятельности. В результате исследования, на основе изучения и анализа материалов научной и учебной литературы, действующего законодательства, сформированы приемлемые определения понятий служебной и профессиональной тайн, сделаны выводы и сформированы предложения по совершенствованию норм действующего уголовного законодательства.</p>	<p>The article considers the issues, that related to the criminal-legal protection of confidential information from illegal acts in the field of economic activity. In the result of research, on the basis of the study and analysis of materials of scientific and educational literature, of current legislation, were formed an acceptable definition of the official and professional secrets, were made conclusions and were formed the proposals for improvement of current criminal legislation.</p>	<p>конфиденциальная информация, служебная тайна, профессиональная тайна, понятие, уголовно-правовая защита.</p>	<p>confidential information, official secret, professional secret, definition, criminal-legal protection.</p>
<p><b>М.Г. Гапотченко, аспирант, Донбасская юридическая академия (г. Донецк)</b> (e-mail: <a href="mailto:gapotchenko.maxim2010@yandex.ru">gapotchenko.maxim2010@yandex.ru</a>)</p> <p><b>Я.О. Федосеева, студент 4 курса, Донецкий национальный университет (г. Донецк)</b> (e-mail: <a href="mailto:fedoseeva2408@mail.ru">fedoseeva2408@mail.ru</a>)</p>	<p>В статье рассмотрены актуальные теоретические и практические вопросы, связанные с расследованием преступлений против личности, совершенных в условиях боевых действий. Проводится подробный анализ действующего законодательства Донецкой</p>	<p>The article considers relevant theoretical and practical issues related to the investigation of crimes against the person committed in the conditions of hostilities. A detailed analysis of the current legislation of the Donetsk People's Republic is carried out as part of a scientific study, and also</p>	<p>преступления против личности, боевые действия, расследование преступлений, вооруженный конфликт, уголовно-процессуальное законодательство.</p>	<p>crimes against the person, military operations, investigation of crimes, armed conflict, criminal procedure legislation.</p>

<p>БОЕВЫЕ ДЕЙСТВИЯ КАК ФАКТОР, ОПРЕДЕЛЯЮЩИЙ ОСОБЕННОСТИ РАССЛЕДОВАНИЯ ПРЕСТУПЛЕНИЙ ПРОТИВ ЛИЧНОСТИ</p> <p><b>Gapotchenko, M.G.</b> <b>Fedoseeva, Ya.O.</b></p> <p>BATTLE ACTIONS AS A FACTOR DETERMINING THE FEATURES OF THE INVESTIGATION OF CRIMES AGAINST PERSONALITY</p>	<p>Народной Республики в рамках научного исследования, а также раскрываются особенности проведения отдельных следственных действий в условиях боевых действий.</p>	<p>features of the conduct of individual investigative actions in the conditions of hostilities are revealed.</p>		
<p><b>А.Н. Гридин, канд. истор. наук, Донбасская юридическая академия (г. Донецк)</b> (e-mail: <a href="mailto:Gridin_pol@mail.ru">Gridin_pol@mail.ru</a>)</p> <p>ОСНОВНЫЕ ФАКТОРЫ, ВЛИЯЮЩИЕ НА ФОРМИРОВАНИЕ «МЕЖДУНАРОДНОГО ПРАВОСОЗНАНИЯ»</p> <p><b>Gridin, A.N.</b></p> <p>BASIC FACTORS INFLUENCING THE FORMATION OF THE «INTERNATIONAL JUSTICE»</p>	<p>Данная статья посвящена категории «международное правосознание». В ходе исследования подтверждается факт существования «международного правосознания» как отдельного элемента международно-правовой системы. Так же рассматриваются и анализируются факторы, влияющие на отношение людей к системе международного права в сравнении с формированием отношения к системе внутригосударственного права. Определяются условия их воздействия на сознание индивида.</p>	<p>This article is devoted to the category of «international justice». The study confirms the existence of «international justice» as a separate element of the international legal system. The factors affecting people's attitudes to the system of international law are also considered and analyzed in comparison with the formation of attitudes towards the system of domestic law. The conditions of their impact on the consciousness of the individual are determined.</p>	<p>международное правосознание, международное право, государство, факторы формирования, социальная среда, внутригосударственные механизмы, международные процессы.</p>	<p>international legal consciousness, international law, state, formation factors, social environment, domestic mechanisms, international processes.</p>
<p><b>В.В. Загородний, аспирант, Донбасская юридическая академия (г. Донецк)</b> (e-mail: <a href="mailto:zagorodniyvalery@gmail.com">zagorodniyvalery@gmail.com</a>)</p>	<p>В настоящей статье освещается влияние конфуцианского учения на формирование конституционализма в</p>	<p>This article cover the influence of Confucian teaching on the formation of constitutionalism in the People's Republic of China. The author notes that</p>	<p>конфуцианство, конституционализм, китайская коммунистическая партия, правовая система Китая.</p>	<p>Confucianism, constitutionalism, Chinese Communist party, Chinese legal system.</p>

<p>ПРАВОВОЙ СИМБИОЗ          КОНФУЦИАНСТВА И          КОММУНИСТИЧЕСКОЙ ДОКТРИНЫ          В РАЗВИТИИ          КОНСТИТУЦИОНАЛИЗМА          КИТАЙСКОЙ НАРОДНОЙ          РЕСПУБЛИКИ</p> <p><b>Zagorodniy, V.V.</b>          LEGAL SYMBIOSIS OF          CONFUCIANISM AND COMMUNIST          DOCTRINE IN THE DEVELOPMENT          OF CONSTITUTIONALISM OF THE          PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA</p>	<p>Китайской Народной          Республике. Автор отмечает,          что, несмотря на то, что КНР          является государством с          коммунистической          идеологией, при этом при          формировании внутренней          политики используется          конфуцианская традиция.</p>	<p>despite the fact that China is a          state with a Communist          ideology, the Confucian          tradition is used in the          formation of domestic policy.</p>		
<p><b>С.В. Лихачёв, докт. юрид.          наук, профессор, Курский          государственный университет (РФ, г.          Курск)</b>          (e-mail: <a href="mailto:svlikhachev@yandex.ru">svlikhachev@yandex.ru</a>)</p> <p><b>Н.С. Ракша, канд. юрид.          наук, доцент, Юго-западный          государственный университет (РФ, г.          Курск)</b>          (e-mail: <a href="mailto:nsraksha@yandex.ru">nsraksha@yandex.ru</a>)</p> <p><b>А. К. Поправко, канд. философ.          наук, доцент, Донбасская юридическая          академия (г. Донецк)</b></p> <p>АКТУАЛЬНЫЕ ВОПРОСЫ          РЕФОРМИРОВАНИЯ ИНСТИТУТА          АДМИНИСТРАТИВНОЙ          ОТВЕТСТВЕННОСТИ</p> <p><b>Likhachev, S.V.,          Raksha, N.S.,          Popravko, A.K.</b>          CURRENT ISSUES OF</p>	<p>В статье рассматриваются          вопросы реформирования          института административной          ответственности в          современных условиях.          Представлена историческая          периодизация этапов развития          законодательства об          административных          правонарушениях.          Рассмотрены некоторые          особенности          административной          ответственности на этих          этапах. Акцентировано на          том, что в законодательстве          об административных          правонарушениях,          сложившемся сегодня,          отсутствует систематизация          норм в рамках одного закона,          что приводит к конкуренции          норм, несоответствию их          требованиям правовой          формы. Рассмотрены</p>	<p>The article deals with the          reform of the Institute of          administrative responsibility in          modern conditions. The          historical periodization of          stages of development of the          legislation on administrative          offenses is presented. Some          features of administrative          responsibility at these stages          are considered. It is          emphasized that in the          legislation on administrative          offenses that has developed          today, there is no          systematization of norms          within one law, which leads to          competition of norms, not          meeting their requirements of          the legal form. Some questions          of judicial proceedings on          cases of administrative          offenses are considered.</p>	<p>административная          ответственность,          административное          правонарушение,          законодательство,          историческая          периодизация,          реформирование,          усовершенствование.</p>	<p>administrative          responsibility,          administrative offence          law, historical periods,          reform and improvement.</p>

<p>REFORMING THE INSTITUTE OF ADMINISTRATIVE RESPONSIBILITY</p>	<p>некоторые вопросы судебного разбирательства по делам об административных правонарушениях.</p>			
<p><b>Т.М. Мамона, старший преподаватель, Донбасская юридическая академия (г. Донецк)</b> (e-mail: <a href="mailto:tuz_1976@mail.ru">tuz_1976@mail.ru</a>)</p> <p>ОБЕСПЕЧЕНИЕ ПОДОЗРЕВАЕМОМУ, ОБВИНЯЕМОМУ И ПОДСУДИМОМУ ПРАВА НА ЗАЩИТУ В СИСТЕМЕ ДЕМОКРАТИЧЕСКИХ ПРИНЦИПОВ УГОЛОВНОГО СУДОПРОИЗВОДСТВА</p> <p><b>Mamona, T. M.</b> PROVISION OF SUSPECTED, ACCUSED AND DEFENDABLE PROTECTION RIGHTS IN THE SYSTEM OF DEMOCRATIC PRINCIPLES OF CRIMINAL PROCEEDINGS</p>	<p>В статье исследуются актуальные вопросы применения и развития уголовно-процессуального законодательства с учетом реалий современности. Автором проводится комплексное исследование по вопросу обеспечения подозреваемому, обвиняемому и подсудимому права на защиту в системе демократических принципов уголовного судопроизводства. В статье осуществлен сравнительно-правовой анализ действующего уголовно-процессуального законодательства Донецкой Народной Республики и Российской Федерации в рамках предмета научного исследования.</p>	<p>The article examines topical issues of the application and development of criminal procedure legislation taking into account the realities of modern times. The author conducts a comprehensive study on the issue of ensuring the suspect, accused and defendant the right to defense in the system of democratic principles of criminal justice. The article provides a comparative legal analysis of the current criminal procedure legislation of the Donetsk People's Republic and the Russian Federation in the framework of the subject of scientific research.</p>	<p>уголовный процесс, уголовно-процессуальный кодекс, права граждан, право на защиту, принципы права, принципы уголовного процесса.</p>	<p>criminal procedure, criminal procedure code, rights of citizens, right to defense, principles of law, principles of criminal procedure.</p>
<p><b>С.Ю. Мироненко, канд. юрид. наук, доцент, Донбасская юридическая академия (г. Донецк)</b> (e-mail: <a href="mailto:mironenko-2009@mail.ru">mironenko-2009@mail.ru</a>)</p> <p>ПРИЧИНЫ ЛАТЕНТНОЙ ПРЕСТУПНОСТИ И ЕЕ НЕГАТИВНЫЕ ПОСЛЕДСТВИЯ</p> <p><b>Mironenko, S.Yu.</b> CAUSES OF LATENT CRIME</p>	<p>В статье анализируются юридическая природа и особенности причин латентной преступности, ее негативные последствия. Акцентируется внимание на определении причин латентной преступности, которые следует понимать как совокупность явлений и обстоятельств объективной</p>	<p>The article analyzes the legal nature and features of the causes of latent crime, its negative consequences. Attention is focused on determining the causes of latent crime, which should be understood as a set of phenomena and circumstances of objective reality, the interaction of which</p>	<p>латентная преступность, причины латентной преступности, негативные последствия.</p>	<p>latent crime, causes of latent crime, negative consequences.</p>

<p>AND ITS NEGATIVE CONSEQUENCES</p>	<p>действительности, взаимодействие которых обуславливает ее появление и существование. Определяются негативные последствия латентной преступности.</p>	<p>determines its appearance and existence. Negative consequences of latent crime are determined.</p>		
<p><b>П.И. Павленко, канд. юрид. наук, Донбасская юридическая академия (г. Донецк)</b>  <b>В.А. Остапец, преподаватель, Донбасская юридическая академия (г. Донецк)</b>  (e-mail: <a href="mailto:tigp_dua@mail.ru">tigp_dua@mail.ru</a>)</p> <p>ТЕОРЕТИЧЕСКИЙ И СИСТЕМНЫЙ АСПЕКТ КАТЕГОРИИ «ГРАЖДАНСКОЕ ОБЩЕСТВО»</p> <p><b>Pavlenko, P. I., Ostapets, V.A.</b>  THEORETICAL AND LEGAL ASPECT OF THE CATEGORY "CIVIL SOCIETY"</p>	<p>В статье исследуется вопрос концептуального понимания категории «гражданское общество», проводится исследование гражданского общества как саморазвивающейся системы.</p>	<p>The article investigates the issue of conceptual understanding of the category "civil society", the study of civil society as a self-developing system.</p>	<p>гражданское общество, государство, система гражданского общества, системообразующий фактор, саморегулирующаяся система, изоморфизм.</p>	<p>civil society, state, civil society system, system-forming factor, self-regulating system, isomorphism.</p>
<p><b>Е.А. Панчук, аспирант, Донбасская юридическая академия (г. Донецк)</b>  (e-mail: <a href="mailto:panchuk_ekaterina@mail.ru">panchuk_ekaterina@mail.ru</a>)</p> <p>СТАНОВЛЕНИЕ ПРОКУРОРСКОГО НАДЗОРА ЗА ПРОЦЕССУАЛЬНОЙ ДЕЯТЕЛЬНОСТЬЮ ОРГАНОВ ПРЕДВАРИТЕЛЬНОГО СЛЕДСТВИЯ В РОССИИ</p> <p><b>Panchuk, E. A.</b></p>	<p>В статье раскрывается историческое содержание прокурорского надзора за процессуальной деятельностью органов предварительного следствия, а также его значение в современности.</p>	<p>The article reveals the historical content of the prosecutor's supervision of the procedural activities of the preliminary investigation bodies, as well as his vision of the present.</p>	<p>прокурорский надзор, предварительное следствие, законность, генерал-прокурор, губернские прокуроры.</p>	<p>prosecutorial supervision, preliminary investigation, legality, prosecutor general, provincial prosecutors.</p>

<p>FORMATION OF PROSECUTOR SURVEILLANCE FOR PROCESS ACTIVITIES OF PRELIMINARY INVESTIGATION BODIES IN RUSSIA</p>				
<p><b>В.В. Прозоров, канд. эконом. наук, Донбасская юридическая академия (г. Донецк)</b> (e-mail: <a href="mailto:prozorov_vadim@list.ru">prozorov_vadim@list.ru</a>)</p> <p>РОЛЬ ПРАВОВОЙ КОМПАРАТИВИСТИКИ В ОПРЕДЕЛЕНИИ ВЕКТОРА РАЗВИТИЯ КРИПТОВАЛЮТ</p> <p><b>Prozorov, V.V.</b> THE ROLE OF LEGAL COMPARATIVISTICS IN DETERMINING THE VECTOR OF DEVELOPMENT OF CRYPTOCURRENCY</p>	<p>Статья посвящена роли правовой компаративистики в законодательном регулировании одной из составляющих цифровой экономики - криптовалюты, охарактеризован ее правовой статус и проведен анализ рынка криптовалют ведущих стран мира, на основе которого выявлены преимущества и недостатки использования криптовалют как денежных средств, актива и другого имущества.</p>	<p>The article is devoted to the role of legal comparative studies in the legislative regulation of one of the components of the digital economy - cryptocurrency, its legal status is characterized and the cryptocurrency market of the leading countries of the world is analyzed, on the basis of which the advantages and disadvantages of using cryptocurrencies as cash, an asset and other property are identified.</p>	<p>компаративистика, криптовалюта, правоотношения, цифровая экономика, цифровые технологии, блокчейн, хищение, мошенничество, денежные суррогаты, преступления против собственности.</p>	<p>comparative studies, cryptocurrency, legal relations, digital economy, digital technologies, blockchain, theft, fraud, money surrogates, crimes against property.</p>
<p><b>Ю.А. Сидоренко, преподаватель, Донбасская юридическая академия (г. Донецк)</b> (e-mail: <a href="mailto:yuriy.sidorenko.1980@mail.ru">yuriy.sidorenko.1980@mail.ru</a>)</p> <p>НЕЗАКОННЫЙ ОБОРОТ НАРКОТИЧЕСКОГО СРЕДСТВА КАННАБИС</p> <p><b>Sidorenko, Yu.A.</b> ILLEGAL TRAFFICKING OF DRUGS CANNABIS</p>	<p>В статье рассмотрен характер общественной опасности преступлений в сфере незаконного оборота наркотического средства каннабис. Особое внимание обращено на признаки объекта преступления и на характер общественной опасности наркопреступлений – здоровье населения. Отмечено, что в начале третьего тысячелетия рассматриваемые преступления носят не персонифицированный характер, а являются</p>	<p>The article discusses the nature of the public danger of crimes in the field of illicit trafficking in cannabis drugs. Particular attention is paid to the signs of the object of the crime and the nature of the public danger of drug crimes - the health of the population. It is noted that at the beginning of the third millennium the crimes in question are not personified in nature, but are directed against an indefinitely wide circle of people.</p>	<p>каннабис; незаконный оборот наркотиков; общественная опасность; характер общественной опасности; объект преступления; здоровье населения.</p>	<p>cannabis; drug trafficking; public danger; nature of public danger; object of crime; public health.</p>

	направленными против неопределенно широкого круга лиц.			
<p><b>В.В. Чамлай, канд. юрид. наук, Донбасская юридическая академия (г. Донецк)</b> (e-mail: <a href="mailto:Valentinovich-v@mail.ru">Valentinovich-v@mail.ru</a>)</p> <p>ПРАВОВОЙ АСПЕКТ ДЕНЕЖНОЙ РЕФОРМЫ В СССР В ПОСЛЕВОЕННЫЕ ГОДЫ</p> <p><b>Chamlay, V.V.</b> LEGAL ASPECT OF MONETARY REFORM IN THE USSR IN THE POST-WAR YEARS</p>	<p>В статье рассмотрены предпосылки и особенности проведения денежной реформы в послевоенный период. Проведен комплексный анализ предпосылок реформирования финансовой системы государства в условиях восстановления экономики государства, а также процессов государственного строительства. Кроме того, рассматривается нормативно-правовая база, регламентирующая порядок проведения денежной реформы А. Зверева, затронуты аспекты влияния данной реформы на различные классы общества. Анализ материалов ученых, изучающих данную проблему, дает возможность провести независимую оценку результатов реформирования в 40-е годы XX столетия, а так же перенять их опыт в условиях современного развития финансового права Донецкой Народной Республики.</p>	<p>The article discusses the prerequisites and features of the monetary reform in the postwar period. A comprehensive analysis of the prerequisites for reforming the financial system of the state in the context of the restoration of the state economy, as well as the processes of state building. In addition, the regulatory framework governing the implementation of the monetary reform of A. Zverev is examined, aspects of the impact of this reform on various classes of society are touched. An analysis of the materials of scientists studying this problem makes it possible to conduct an independent assessment of the results of the reform in the 40s of the XX century, as well as to adopt their experience in the conditions of the modern development of financial law of the Donetsk People's Republic.</p>	<p>право, законодательство, денежная реформа, экономика, частная собственность, большевики, общество, СССР.</p>	<p>law, legislation, monetary reform, economy, private property, Bolsheviks, society, USSR.</p>
<p><b>С.В. Ястребов, аспирант, Донбасская юридическая академия</b></p>	<p>В статье рассматривается институт административного</p>	<p>The article defines the supervision of the prosecutor's</p>	<p>механизм административного</p>	<p>mechanism of administrative regulation,</p>



<p>(г. Донецк) (e-mail: <a href="mailto:yastrebov_ml@mail.ru">yastrebov_ml@mail.ru</a>)</p> <p>АДМИНИСТРАТИВНЫЙ НАДЗОР ПРОКУРАТУРЫ ЗА ДЕЯТЕЛЬНОСТЬЮ ОРГАНОВ ВНУТРЕННИХ ДЕЛ ДОНЕЦКОЙ НАРОДНОЙ РЕСПУБЛИКИ</p> <p><b>Yastrebov, S.V.</b> SUPERVISION OF PROSECUTORIES FOR THE ACTIVITIES OF INTERNAL AFFAIRS BODIES OF THE DONETSK PEOPLE'S REPUBLIC: ADMINISTRATIVE LEGAL MECHANISM</p>	<p>надзора прокуратуры за деятельностью органов внутренних дел Донецкой Народной Республики, механизм его правового регулирувания. Обозначен и проведен анализ основных его элементов, сделаны выводы относительно особенностей механизма в процессе осуществления надзора прокуратуры за деятельностью органов внутренних дел Донецкой Народной Республики.</p>	<p>office over the activities of Internal Affairs bodies of the Donetsk People's Republic, the mechanism of its legal regulation. The main components are outlined and compared, conclusions are drawn regarding the features of the mentioned mechanism in the process of the prosecutor's supervision of the activities of the Internal Affairs bodies of the Donetsk People's Republic.</p>	<p>регулирувания, правовые нормы, надзор прокуратуры, организация надзора прокуратуры, надзорная деятельность, контрольная деятельность.</p>	<p>legal norms, procurator's supervision, organization of procurator's supervision, supervision activity, control activity.</p>